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Venstre støtter udvikling og opdatering af Rungsted stationsområdet. Der har været 

afholdt mange borgermøder om sagen, og der er kommet mange gode input fra 
borgerne i området, herunder flere fælles oplæg bl.a. om Fritidshuset. Venstre støtter 

grundlæggende borgernes ønske om enten at bevare eller bygge nyt i samme 
størrelse, som Fritidshuset har nu. Derfor støttede vi på mødet i Miljø- og 
Planudvalget i marts måned kun den ene af de tre fremlagte optioner for udbud af 

Fritidshuset.  
Vi glæder os over, at resultatet af den lange proces er blevet, at det er den lille 

model, som vi som eneste parti støttede i marts, som hele kommunalbestyrelsen nu 
har godkendt. Og det er nøjagtig tre år efter, at debatten om Ulvemosehuset og 
Fritidshusets fremtid var det dominerende tema i slutspurten af valgkampen i 2017. 

  
Fritidshuset har en central og smuk placering. Vi ser frem til at se hvilke forslag, der 

kommer til fremtidig anvendelse af bygningen. Vi tror på en god udvikling for området 
i pagt med omgivelserne og naturen. 
  


